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Inspirerend bezoek aan De Borgstee   
De PvdA-fractie was op bezoek bij De Borgstee in Vledder. De 
fractie is zeer onder de indruk. Veel waardering voor het project 
en voor de getoonde volharding om dit tot stand te brengen. Het 
project verdient volgens de fractie navolging in heel Nederland.  
Lees hier meer 

Vragen aan B&W over afwijzing van een 
verzoek tot snelheidsbeperking 
De fracties van PW en PvdA hebben gezamenlijk schriftelijke 
vragen gesteld over de afwijzing door het college van een 
verzoek tot een snelheidsbeperking op de Doldersummerweg.  
Zij vinden de afwijzing onterecht. Lees hier meer 

De Wolf is er! Verrijking of ongewenst in 
Westerveld? 
Waar enerzijds voorstanders van de wolf haar komst toejuichen 
zijn er ook tegenstanders die vrezen voor grote schade. Jan Puper 
was bij een demonstratie van een flexibel hek om wolven te 
weren. Is dat nu de oplossing? Lees wat Jan er naar aanleiding 
van de demonstratie over schrijft.  
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BERICHTEN  
Verkiezingsprogramma 
en kandidatenlijst zijn 
vastgesteld  

Maandag 13 december 
hebben de deelnemende 
leden er mee ingestemd. Ons 
verkiezingsprogramma is hier 
te vinden. 

………………………………….  
Extra ledenvergadering 
in januari 

Een extra ledenvergadering 
eind januari is nodig. Onder 
meer over de samenwerking 
met Progressief Westerveld en 
over de aangehouden motie 
van Kees Riem Vis.  
Onze voorkeur gaat uit naar 
een vergadering in een zaal, 
maar het is nog de vraag of 
dat gelet op de virusdreiging 
mogelijk is.  
U hoort er z.s.m. meer over. 

…………………………………………

Fenna Leibbrand  
Fenna heeft zich uitgeschreven 
bij de gemeente Westerveld 
en maakt nu ook geen deel 
meer uit van ons afdelings-
bestuur.  
Wij zijn blij dat zij sinds haar 
officiële afscheid als secretaris 
toch nog deel is blijven 
uitmaken van ons bestuur.

https://westerveld.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/273/2021/11/Bezoek-aan-De-Borgstee.pdf
https://www.progressiefwesterveld.nl/verkeer-en-vervoer/verlaging-maximum-snelheid-bij-midzomer/?fbclid=IwAR2ZguHQNfF4L0gHqpU4QpEQBCqvH_rk1c_5V4b3HiTTkdT5gco0TMjSjJg
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PvdA-fractie: Magere begroting 2022 van 
de gemeente Westerveld 
“Mager dat is wat in ons opkomt bij het lezen van de begroting. 
Weer wordt alles duurder voor onze inwoners zonder dat zij 
merken dat er meer voor terugkomt.” Dit zei Jan Puper over de 
begroting 2022. “Er worden keuzes gemaakt waar wij ons als 
partij niet in kunnen vinden. Bijvoorbeeld de bezuiniging op het 
bibliotheekwerk, Welzijn mensenwerk en Scala.  
De grootste onvoldoende geven wij aan de woningbouw en dan 
vooral het bouwen van sociale huurwoningen. Lees hier meer 

Uitkomsten  
Maar er is, mede door gezamenlijke acties van PvdA en PW, toch 
een aantal verbeteringen in de begroting aangebracht. Zoals: 

- Er wordt geld vrijgemaakt om, vooralsnog voor 1 jaar, de 
bibliotheek in Dwingeloo te verhuizen van het zorgcentrum naar 
dorpshuis Over Entinghe 

-De gezamenlijke bezuinigingstaakstelling van circa € 150.000 
vanaf 2023 voor Welzijn Mensen Werk, Biblionet en Scala wordt 
geschrapt. 

Meer over de uitkomsten van de begrotingsbehandeling is hier te 
lezen 

Waarom gebeurt er niets met het 
Dingspilhuus-terrein in Diever? 

Het is twee jaar geleden dat het voormalige dorpshuis van 
Diever, het Dingspilhuus, is gesloopt. Nu is het een lelijke plek 
midden in Diever, begroeid met gras en ander onkruid. Hoe komt 
het dat er nog niets voor in de plaats is gekomen, vroeg de PvdA-
fractie zich af.  
Theo Claas stelde deze en andere vragen namens de fractie aan 
het College. Lees de vragen hier 

Transitievisie Warmte 
We krijgen allemaal te maken met de overgang naar aardgasvrij 
wonen. De gemeente maakt daar een plan voor; met een duur 
woord de ‘Transitievisie Warmte’.   
PvdA Westerveld vindt het betrekken van inwoners belangrijk en 
roept u op de vragenlijst van de gemeente in te vullen voor zover 
dat al niet is gebeurd.  
De vragenlijst en veel meer informatie is hier te vinden op de 
website van de gemeente. 
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Inzamelactie 
Voedselbank Westerveld  
  
Klaas Vriend is niet alleen onze 
penningmeester, hij is ook 
coördinator bij de inzamelactie 
van Voedselbank Westerveld, 
gehouden op 11 december. Hij 
schreef zijn bevindingen op onze 
website. Lees het verslag hier.  

……………………………………………….

Oproep voor campagne  
 

De tijd om bij de kiezers 
aandacht te vragen voor ons 
verkiezingsprogramma en onze 
kandidaten is nu aangebroken. 
Wie ideeën heeft voor goede en 
leuke acties en/of zelf mee wil 
doen, laat het ons per e-mail 
weten. 

……………………………………….. 

Jan Puper voorzitter van 
PvdA Netwerk Defensie 
Vanaf 29 november 2021 is Jan  
voorzitter van het Netwerk 
Defensie van de landelijke PvdA.  
Het Netwerk Defensie 
organiseert de discussie over 
actuele onderwerpen en thema’s 
op het beleidsterrein Defensie.  
Lees meer op deze 
facebookpagina 
……………………………………….. 

Contact  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op (06) 
53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegenheden 
kunt u mailen naar Luuc 
Christensen of hem bellen op 
(0521) 38 05 48. 
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